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Onverdoofd slachten  -  Proefproject met reversibele elektronarcose

Reversibele elektronarcose is een veel geopperde toepassingsmodaliteit om dierenleed bij 
onverdoofd slachten te helpen verzachten. Aan de universiteit van Bristol werd een 
proefproject opgezet dat loopt over een drietal jaar en dat onder leiding van een moslim 
staat. Het slachthuis in Moeskroen is blijkbaar één van de deelnemende slachthuizen in 
dit project. Uitgerekend dit slachthuis zou in het verleden al boetes hebben gekregen 
omdat het de onverdoofde slachtingen niet in hun pure vorm, conform het officiële 
charter van de Moslimexecutieve, heeft toegepast.

1. Heeft de minister kennis genomen van deze studie?

2. Is er een inbreng vanuit Vlaanderen en/of de Vlaamse administratie rond 
Dierenwelzijn?

3. Welk is het precieze opzet van de studie?

4. Zitten er ook Vlaamse slachthuizen mee in het proefopzet naast het Waalse slachthuis 
van Moeskroen?

5. Welke investeringen moeten deelnemende slachthuizen doen om deel te nemen aan 
de studie? 

6. Lopen er ook gelijkaardige studies en/of proefprojecten in Vlaanderen, los van deze 
studie van de universiteit van Bristol?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 93 van 7 oktober 2016
van GWENNY DE VROE

1-5.Zoals u zelf aangeeft, gaat het hier om een onderzoeksproject van de universiteit 
van Bristol. De Vlaamse Overheid is dan ook niet betrokken bij dit project en ik ben 
dan ook niet op de hoogte van de verdere details. Wel weet ik dat de Universiteit van 
Gent meewerkt aan deze studie. 

6. Bij mijn weten loopt in Vlaanderen op dit moment een onderzoek naar 
elektronarcose bij kippen, uitgevoerd door de Universiteit van Gent.


